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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De laatste jaren zijn de ambtenaren van onze gemeente geconfronteerd met veel veranderingen.

Denk aan de verandering in huisvesting, het invoeren van autonoom werken, het vertrek van de

gemeentesecretaris en het werken onder een nieuw college. Dit allemaal in de context van een

krappe arbeidsmarkt waarin vacatures moeilijk ingevuld kunnen worden. Dit leidt tot toenemende

werkzaamheden waardoor de druk op ambtenaren alleen maar toeneemt. De Roosendaalse Lijst is

trots op ons ambtelijk apparaat maar maakt zich ook zorgen over het welzijn en werkgeluk van onze

ambtenaren . Zonder voldoende bezetting en/of ambtenaren die goed in hun vel zitten, komen

plannen in onze gemeente niet van de grond. Voor wat betreft het onderwerp bouweniwonen heeft de

fractie van de PvdA hier al vragen over gesteld.

De fracties van de Roosendaalse Lijst en de PvdA hebben hierover de volgende vragen;

1. Een graadmeter voor het werkgeluk van onze ambtenaren is af te leiden uit het jaarverslag

integriteit waarin aan de raad gemeld wordt hoe het staat op dit vlak. Zaken als meldingen aan een

extern vertrouwenspersoon zijn hierin terug te vinden. De laatste jaren hebben wij een dergelijk
jaarverslag niet gezien. Graag vernemen wij wanneer wij dit ovezicht weer kunnen ontvangen.

2. Bent u van mening dat het huidig ambtelijk apparaat in een veilige en fijne werkomgeving zijn of

haar werk kan doen? Graag een toelichting.

3. Bent u van mening dat ambtenaren op dit moment tevreden zijn over hun werk, het werkklimaat

binnen de gemeente en de werkdruk? Graag een toelichting.

4. Bent u van mening dat het werken met zelfsturende teams succesvol is? Graag een toelichting.

5. Bent u tevreden over de onderlinge samenwerking tussen college, directie en ambtelijk

apparaat?

6. Op welke wijze meet u het werkgeluk/tevredenheid van de ambtenaren en/of bent u van plan de

tevredenheid periodiek te meten (bijvoorbeeld door een periodiek

medewerkerstevredenheidsondezoek) en te delen met de gemeenteraad? Graag een toelichting.

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,

René van broekhoven
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Een graadmeter voor het werkgeluk van onze ambtenaren is af te leiden uit het
jaarverslag integriteit waarin aan de raad gemeld wordt hoe het staat op dit vlak. Zaken als

meldingen aan een extern vertrouwenspersoon zijn hierin terug te vinden. De laatste jaren

hebben wij een dergelijk jaarverslag niet gezien. Graag vernemen wij wanneer wij dit overzicht

weer kunnen ontvangen.

Het jaarverslag integriteit wordt inderdaad elk jaar met u gedeeld, tot nu toe heeft u de verslagen tot

en met 2021 van ons ontvangen via een collegebrief. Het verslag van 2021 is op 21 september 2022

naar u verzonden. Het jaarverslag integriteit2022leveren we medio oktober aan uw raad op. Voor de

volledigheid hebben wij het jaarverslag integriteit van2021in de þülggg nogmaals bijgevoegd.

2. Bent u van mening dat het huidig ambtelijk apparaat in een veilige en fijne werkomgeving

zijn of haar werk kan doen? Graag een toelichting.

Ja, wijzijn van mening dat er een veilige en fijne werkomgeving is. ln maart2023 zijn we gestart met

een nieuwe vorm van medewerkersonderzoek. Waarbijwe kortcyclisch vragen uitzetten over

onderuverpen die leven in de organisatie. ln mei 2023 hebben we medewerkers op deze manier

gevraagd naar hun werkplezier via een vragenlijst*. Uiteraard zijn de reacties anoniem. Van deze 185

medewerkers geeft 90,8% zijn werkplezier op dat moment een voldoende (variërend in; 6 - 2Ùo/o,7 -
92,4 o/o,8 - 31,9%, I - 5,4o/o, 10 - 1,1%). Natuurlijk is dit een momentopname waarop allerlei factoren

van invloed kunnen zijn.

*Een deelvan de organisatie heeft niet gereageerd; uit ervaring van de partij die ons hierbij begeleid,

weten we dat dit komt door de inzet van een nieuwe vorm, die eerst een aantal keer gebruikt moeten

worden om het bereik te vergroten.

3. Bent u van mening dat ambtenaren op dit moment tevreden zijn over hun werk, het

werkklimaat binnen de gemeente en de werkdruk? Graag een toelichting.

ln dezelfde uitvraag hebben we medewerkers gevraagd wat er goed gaat binnen de gemeente

Roosendaal als het gaat om werkplezier, en wat er beter kan.

De top 3 van wat de medewerkers die de vragenlijst hebben ingevuld als positief waarderen, is:

' De autonomie/regelruimte in hun werk,

' De inhoud van hun werk,

' De gezelligheid en sfeer met collega's.

Over wat er beter kan, geven de collega's de volgende top 3 aan:

' De samenwerking binnen groepen en tussen groepen,

' De waardering (van collega's, inwoners, directie en/of bestuur),

' Een prettige en gezonde fysieke werkomgeving.

Dit laatste punt hangt samen met de verhuizing naar het HUIS van Roosendaal. Hierin hebben we

nog een aantal verbeteringen doorgevoerd na deze uitvraag en daarnaast is het huisvestingsconcept

nog wennen voor een deel van de collega's. Waar mogelijk pakken we signalen op en zorgen we voor

aanpassingen. Zo hebben we recent een 'vlekkenplan' ingevoerd, waardoor medewerkers beter

weten waar hun 'thuisbasis' binnen het HUIS is . Daarnaast hebben we op een aantal plaatsen extra

werkplekken toegevoegd.



Over waarderen en samenwerken hebben we een verdiepende uitvraag gedaan. M.b.t. waardering

wordt een lopende pilot geëvalueerd en voorstellen gedaan voor een betere invulling van dit thema.

Voor samenwerking geldt dat hier steeds bewust aandacht aan wordt besteed aan

groepsontwikkeling. Hiervoor hebben we onder andere de functie van groepsontwikkelaars in onze

organisatie. Mede met het oog op de versterking van de samenwerking binnen en tussen de

(autonomere) groepen, is de capaciteit op groepsontwikkeling recent uitgebreid. De

groepsontwikkelaars richten zich volledig op de ontwikkeling van groepen en helpen groepen hun

samenwerking te verbeteren. Daarnaast organiseren we activiteiten om verbindingen te faciliteren,

zoals afgelopen zomer in de vorm van een summerschool en komend naiaar met een meeloopdag.

En zetten we in op het nog beter inzichtelijk maken waar iedereen aan werkt, zodat dwarsverbanden
gemakkelijker gezocht kunnen worden.

4. Bent u van mening dat het werken met zelfsturende teams succesvol is? Graag een

toelichting.

We vinden het belangrijk om te benoemen dat wij niet werken met zelfsturende teams, maar met

autonomere groepen. Een belangrijke nuancering, omdat u door het woord zelfsturend zou kunnen

vermoeden dat er geen enkel kader is waarbinnen teams werken. Dit is niet zo. Uw raad bepaalt het

'wat'(de kaders), als college sturen we op de uitvoering van het'wat', onze directie koppelt'wat'aan
'hoe' (capaciteit) en medewerkers staan aan de lat voor de vraag 'hoe' (uitwerking en realisatie).

Autonomie en regelruimte wordt in het onderzoek het vaakst benoemd als reden voor het werkplezier

Nieuwe medewerkers reageren enthousiast op onze werkwijze en geven ook aan dat dit een

stimulans was om te kiezen voor de gemeente Roosendaal als werkgever.

Uiteraard blijven we ons ontwikkelen, omdat we meebewegen met wat de maatschappij,

medewerkers en het bestuur van ons vraagt. Dit is niet anders dan in organisaties die niet autonomer

werken. Een van de ontwikkelpunten voor de komende periode is intensivering van de sturing en

prioritering. Dan kunt u denken aan: het maken van nadere afspraken over resultaten en deze

bijstellen wanneer er nieuwe taken bijkomen. Hierin ontwikkelen we samen als bestuur, directie en

ambtelijke organisatie onze werkwijzen steeds verder.

5. Bent u tevreden over de onderlinge samenwerking tussen college, directie en ambtelijk
apparaat?

Ja, wij zijn hier tevreden over. Daarnaast werken we continu aan verdere ontwikkeling van de

organisatie en het samenspel tussen college, directie en organisatie. Voor de organisatie hebben we

hiervoor een routekaart opgesteld. Als college reflecteren we samen met de directie heel regelmatig

op onze samenwerking, de samenwerking tussen college en directie en ambtelijke organisatie. Dit

doen we in heisessies onder begeleiding van een externe adviseur. Hierin blijven we dus ook als

college, directie en organisatie leren.



6. Op welke wijze meet u het werkgeluk/tevredenheid van de ambtenaren en/of bent u van

plan de tevredenheid periodiek te meten (bijvoorbeeld door een periodiek

medewerkerstevredenheidsonderzoek) en te delen met de gemeenteraad? Graag een

toelichting.

Zoals hierboven al aangegeven doen we dit met kort cyclische metingen, steeds over een onderwerp

wat op dat moment speelt in de organisatie. Recent hebben we gevraagd naar werkplezier,

samenwerken en waarderen. De volgende uitvraag zal gaan over de ervaringen met werken in ons

nieuwe HUIS. Vragen over werkgeluk en tevredenheid zullen in deze cyclus zeker periodiek

terugkeren.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De










